

ဖော်ပြချက်

[Nossal Institute for Global Health*, University of Melbourne]



ပရောဂျက်: သင် အခုတလော အဆင်ပြေရဲ့လား?

ပါမောက္ခ Barbara McPake (Responsible Researcher)

Tel: +61 3 83449299 Email: ni-info@unimelb.edu.au

နိဒါန်း

ဤသုတေသနစီမံကိန်းတွင်ပါဝင်ရန်သင်စိတ်ဝင်စားခြင်းအတွက်ကျေးဇူးတင်ပါသည်။
အောက်ပါစာပိုဒ်များတွင် စီမံကိန်းနှင့် ပတ်သက်သည့် နောက်ထပ်သတင်းအချက်အလက်များကို ကြည့်ရှု၍
ဤသုတေသနတွင် ပါဝင်လိုသည်ကို ဆုံးဖြတ်ချက်ချနိုင်ပါသည်။

ကျေးဇူးပြု၍ ဤအချက်အလက်များကို သေချာ အချိန်ယူ၍ဖတ်ရှုပါ။ သင် နားမလည်သောအရာများ
သို့မဟုတ် သင်ပိုမိုသိလိုသော အကြောင်းအရာများအတွက် မေးခွန်းများ မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

သင်၏ပါဝင်မှုသည်မိမိဆန္ဒအလျောက်ဖြစ်သည်။ သင်ပါဝင်ရန်ဆန္ဒမရှိပါက ပါဝင်ခြင်းပြုရန် မလိုပါ။
သင်စတင်ပါဝင်လျှင်လည်း မည်သည့်အချိန်တွင်မဆိုရပ်တန့်နိုင်ပါသည်။

ဒီသုတေသနက ဘာအကြောင်းလဲ

ဤသုတေသနစီမံကိန်း၏ အဓိကရည်မှန်းချက်မှာ COVID-19 ကူးစက်မှု၏
စီးပွားရေးနှင့်ကျန်းမာရေးရလဒ်များနှင့် ကမ္ဘာတစ်ဝှမ်းရှိတစ် ဦး ချင်းစီနှင့်
အိမ်ထောင်စုများ၏သုခချမ်းသာအပေါ်သက်ရောက်မှုကို အကဲဖြတ်ရန် အချက်အလက်များ စုဆောင်းရန်
ဖြစ်သည်။ သုတေသနအနေဖြင့် ဤသက်ရောက်မှုများသည် ကွဲပြားခြားနားသောနိုင်ငံများရှိ
လူတစ်ဦးချင်းအလိုက်၊ လူမှုရေးနှင့်စီးပွားရေးအခြေအနေများအလိုက် အချိန်နှင့်အမျှ မည်မျှသက်ရောက်မှု
ကြီးမားသည်ကို လေ့လာပါမည်။ အဆိုပါစီမံကိန်းကို Nossal Institute နှင့်လူ ဦး
ရေနှင့်ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာကျန်းမာရေးကျောင်း၊ မဲလ်ဘုန်းတက္ကသိုလ်မှ ငွေကြေးထောက်ပံ့သည်။

ကျွန်ုပ် ပါဝင်လျှင် ဘာလုပ်ရမည်နည်း။

သင်ပါဝင်ရန်သဘောတူပါက သင်၏ ကျန်းမာရေးအခြေအနေနှင့် သုခချမ်းသာ၊ စီးပွားရေးအခြေအနေ၊
နောက်ခံအချက်အလက်အချို့နှင့်ပတ်သက်သည့်မေးခွန်းများကို ဖြေကြားရပါလိမ့်မည်။ ဤစစ်တမ်းသည်
မိနစ် ၃၀ မှ ၄၅ မိနစ်ထက် ပို၍ မကြာနိုင်ပါ။

အကယ်၍ သင့်၌ ခွင့်ပြုချက်ရှိပါက တခြားသူ၏ ကိုယ်စား ပါဝင်ဖြေကြားနိုင်ပါသည်။ ဤကြေညာချက်ကို သင် ကိုယ်စားပြုဖြေကြားပေးမည့်သူကို ဖတ်ပြရန်နှင့် ပါဝင်ရန် သဘောတူညီပါကြောင်း ပြောကြားချက်ကို ထိုသူထံမှ တောင်းဆိုပါရန် ကျွန်ုပ်တို့အထူးအကြံပြုလိုပါသည်။

အချိန်ကြာလာသည်နှင့်အမျှ သင့်၏ အခြေအနေမည်သို့ပြောင်းလဲသွားသည်ကို ဤစစ်တမ်းက လေ့လာရန် ရည်ရွယ်ပါသည်။ အကယ်၍ သင်သည် ကျွန်ုပ်တို့ကိုအီးမေးလ်လိပ်စာတစ်ခုပေးလျှင် ၂၀၂၂၊ ဒီဇင်ဘာ ၃၁ ရက်အထိ ဤလေ့လာမှု၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းဖြစ်သော အနာဂတ်အွန်လိုင်းစစ်တမ်းများတွင် ပါဝင်ရန် သင့်အား ကျွန်ုပ်တို့ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။ သို့သော် သင်သည် သင်၏အီးမေးလ်လိပ်စာကိုပေးရန် သို့မဟုတ် ဤစစ်တမ်း၌ ပါဝင်ရန် ယခုတွင်သာမက နောင်ဘယ်အခါတွင်မှ တာဝန်ဝတ္တရားတစ်ခုအနေဖြင့် သင့်အပေါ်သက်ရောက်မှုရှိမည် မဟုတ်ပါ။

ရရှိနိုင်မည့် အကျိုးကျေးဇူးတွေက ဘာတွေလဲ။

ဤသုတေသနစီမံကိန်းတွင် သင်ပါဝင်ခြင်းမှ တိုက်ရိုက်အကျိုးကျေးဇူးရရှိလိမ့်မည်ဟု ကျွန်ုပ်တို့ ကတိကဝတ်မပေးနိုင်သကဲ့သို့ သင်၏ပါဝင်မှုအတွက်လည်း လုပ်အားခပေးချေလိမ့်မည်မဟုတ်ပါ။ သို့သော် သင်၏ မေးခွန်းဖြေဆိုမှုများသည် COVID-19 ကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာသောစိန်ခေါ်မှုများကို ဖြေရှင်းရန် ပိုမိုထိရောက်သောမူဝါဒဆိုင်ရာဥပဒေများ ပေါ်ထွန်းလာနိုင်ရန် အကူအညီပေးနိုင်ပါလိမ့်မည်။

ဖြစ်နိုင်တဲ့အန္တရာယ်တွေကဘာတွေလဲ။

ဤလေ့လာမှုတွင် ပါဝင်ခြင်းကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်သည့် အန္တရာယ်တစ်ခုမှာ လျှို့ဝှက်ချက်ဆုံးရှုံးခြင်းဖြစ်သည် (ဥပမာအားဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့အားအီးမေးလ်လိပ်စာတစ်ခုပေးပြီး ဤဝက်ဘ်ဆိုက် တိုက်ခိုက်ခံရလျှင်) ။ တစ်ဦးချင်းစီ၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်များ ခြေရာခံဖော်ထုတ်နိုင်မှု အန္တရာယ်ကိုလျော့ချရန်၊ ဤစစ်တမ်းအတွက် သင်၏တုံ့ပြန်မှုများကို မဲလ်ဘုန်းတက္ကသိုလ်ရှိ လုံခြုံသောဆာဗာတွင် လုံခြုံစွာ သိမ်းဆည်းထားပါမည်။ ထို့ကြောင့် ဖြေဆိုသူမည်သူမည်ဝါ ဖြစ်ကြောင်းကို နောက်ကျောခံခြေရာလိုက်နိုင်ခြင်း ရှိလိမ့်မည်မဟုတ်ပါ။ ထို့အပြင်လေ့လာမှုမှရလာဒ်များကို တစ်ဦးချင်းရလဒ်အနေဖြင့်မဟုတ်ဘဲ လူဦးရေအုပ်စုများနှင့် နိုင်ငံများအလျောက် စုစုပေါင်းပုံစံဖြင့် တင်ပြလိမ့်မည်။ ဤစီမံကိန်းအတွက်စစ်တမ်းကောက်ယူမှုကို တုံ့ပြန်မှုအရေအတွက်သည် အလွန်များပြားလိမ့်မည်ဟုမျှော်လင့်ရပါသည်။ ထို့ကြောင့် အစိုးရနှင့်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာအေဂျင်စီများမှ သင်၏တုံ့ပြန်မှုများအပေါ်အခြေခံ၍ သင့်အားခြေရာခံနိုင်မည့် အန္တရာယ်ကို ထပ်မံလျော့ကျစေပါသည်။ သို့သော် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ရန် ဆုံးဖြတ်ခြင်းမပြုမီ ဤအရာများကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားပါ။

COVID-19 ၏ လူမှုရေး၊ ကျန်းမာရေးနှင့်စီးပွားရေးအပေါ်သက်ရောက်မှုများနှင့် စပ်လျဉ်းသည့် မေးခွန်းများဖြေကြားရခြင်းကြောင့် ဝမ်းနည်းခြင်း သို့မဟုတ် စိတ်ဖိစီးခြင်းခံစားချက်များကို

သင်ခံစားရနိုင်သည်။ ဤအခြေအနေမျိုးတွင် သင်၏ဒေသရှိ ရပ်ရွာအဖွဲ့အစည်းများ သို့မဟုတ် အစိုးရမှထောက်ပံ့သော ဝန်ဆောင်မှုများကို ရှာဖွေရန် ကျွန်ုပ်တို့အကြံပြုပါသည်။ ဤ ဝန်ဆောင်မှုများကို တယ်လီဖုန်းဖြင့်လည်း သင်အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။

မဖြစ်မနေပါဝင်ရမည့်လား။

မဖြစ်မနေပါဝင်ရန် မလိုပါ။ လုံးဝ ဆန္ဒအလျောက် ပါဝင်ရန် ဖြစ်ပါသည်။ အချိန်မရွေး တာဝန်ရှိသူ သုတေသီ ပါမောက္ခ Barbara McPake အား စာရေးဆက်သွယ်အကြောင်းကြားခြင်းဖြင့် စစ်တမ်းမှ ထွက်ခွာနိုင်ပါသည်။ (ဆက်သွယ်ရန်အသေးစိတ်ကိုအောက်တွင်ကြည့်ပါ) ။ သင် ထွက်ခွာခြင်းကို ရည်ညွှန်းသည့် သင်၏ အကြောင်းကြားစာကို မရမခြင်း သင်ပေးသောအချက်အလက်များကို အချိန်အကန့်အသတ်မရှိ ကျွန်ုပ်တို့သိမ်းဆည်းထားပါမည်။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော် COVID-19 ၏သက်ရောက်မှုများသည် နှစ်ပေါင်းများစွာကြာရှည်နိုင်ပြီး အနာဂတ်ဖြစ်ရပ်များကိုစီမံခန့်ခွဲမှုသည် ယခု ဤကပ်ရောဂါကာလအတွင်း အတွေ့အကြုံများအပေါ်မူတည်ခြင်းကြောင့်ဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဥပဒေနှင့်စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများ လိုအပ်ချက်များနှင့်အညီ သင့်တုန့်ပြန်မှုကို ကျွန်ုပ်တို့ ဆက်လက်ထိန်းသိမ်းထားမည်။ သုတေသနအတွက် သို့မဟုတ် အများပြည်သူအကျိုးစီးပွားအတွက် ဥပဒေအရ ခွင့်ပြုထားသည့်အတိုင်း သင်၏ အမည်ပေးထားသောတုံ့ပြန်မှုများ (နောက်ကြောင်းပြန်၍ မည်သူမည်ဝါဖော်ထုတ်မရနိုင်သည့်တုံ့ပြန်မှုများ) ကိုအခြားသူများနှင့်မျှဝေနိုင်ပါသည်။

ဤစီမံကိန်း၏ရလဒ်များကို ကျွန်ုပ်သိရှိရပါမည်လား။

အွန်လိုင်းသုတေသနအတွက် သင်၏ပါဝင်မှုပြီးနောက် ဤသုတေသနလေ့လာမှုမှ ရွေးချယ်စာရင်းပြုစုထားသော ရလဒ်များနှင့် ဇယားကွက်များကို ဤဝက်ဘ်ဆိုက်မှ တိုက်ရိုက် ရယူနိုင်ပါလိမ့်မည်။ ထို့အပြင် ဤလေ့လာမှုမှအချက်အလက်များအပေါ် အခြေခံ၍ ဆန်းစစ်ခြင်းများကို ပရော်ဖက်ရှင်နယ်ညီလာခံများနှင့် မူဝါဒရေးရာဆောင်းပါးတိုများ၊ သိပ္ပံနည်းကျဂျာနယ်များတွင် ဖော်ပြမည်ဖြစ်ပြီး ဤဝက်ဘ်ဆိုက်ရှိလင့်ခ်များမှတစ်ဆင့် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါလိမ့်မည်။

ကျွန်ုပ်အကြောင်း အချက်အလက်များ ဘာဖြစ်သွားမလဲ

သင်ပေးသောဒေတာအချက်အလက်များကို အကန့်အသတ်မရှိ သိမ်းဆည်းပါမည်။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော် COVID-19 ၏သက်ရောက်မှုများသည် နှစ်ပေါင်းများစွာကြာရှည်နိုင်ပြီး အနာဂတ်ဖြစ်ရပ်များကိုစီမံခန့်ခွဲမှုနိုင်ရန် ဤကပ်ရောဂါကာလအတွင်းအတွေ့အကြုံများက အကူအညီပေးနိုင်ခြင်းကြောင့် ဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဥပဒေနှင့်စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများ လိုအပ်ချက်များနှင့်အညီ သင်၏တုန့်ပြန်မှုများကို ကျွန်ုပ်တို့ဆက်လက်ထိန်းသိမ်းထားမည်။ သုတေသနအတွက် သို့မဟုတ် အများပြည်သူအကျိုးစီးပွားအတွက် ဥပဒေအရ ခွင့်ပြုထားသည့်အတိုင်း

သင်၏ အမည်ပေးထားသော တုံ့ပြန်မှုများ (နောက်ကြောင်းပြန်၍ မည်သူမည်ဝါဖော်ထုတ်မရနိုင်သည့် တုံ့ပြန်မှုများ) ကို အခြားသူများနှင့်မျှဝေနိုင်ပါသည်။

တစ်ဦးချင်းစီ၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာ အချက်အလက်များ ခြေရာခံဖော်ထုတ်နိုင်မှု အန္တရာယ်ကို လျော့ချရန်၊ ဤစစ်တမ်းအတွက် သင်၏ တုံ့ပြန်မှုများကို မဲလ်ဘုန်းတက္ကသိုလ်ရှိ စိတ်ချရသော ဆာဗာတင် လုံခြုံစွာ သိမ်းဆည်းထားပါပြီး Nossal Institute မှ အဖွဲ့ကသာ ကိုင်တွယ်ပါမည်။ ထို့ကြောင့် ဖြေဆိုသူမည်သူမည်ဝါ ဖြစ်ကြောင်းကို နောက်ကျောခံခြေရာလိုက်နိုင်ခြင်း ရှိလိမ့်မည်မဟုတ်ပါ။

နောက်ထပ်အချက်အလက်တွေကို ဘယ်မှာ ရနိုင်မလဲ။

စီမံကိန်းနှင့် ပတ်သက်၍ ပိုမိုသိရှိလိုပါက တာဝန်ရှိသူ သုတေသီပါမောက္ခ Barbara McPake (ဖုန်း: +61 3 83449299 အီးမေးလ်: ni-info@unimelb.edu.au) ကို ဆက်သွယ်ပါ။

ဤသုတေသနစီမံကိန်းနှင့် ပတ်သက်၍ စိုးရိမ်ပူပန်မှုများရှိပါက မည်သူ့ကို ဆက်သွယ်ရမည်နည်း။

ဤသုတေသနစီမံကိန်းကို မဲလ်ဘုန်းတက္ကသိုလ်၏ သုတေသနဆိုင်ရာ လူ့ကျင့်ဝတ်ကော်မတီမှ အတည်ပြုခဲ့ပါသည်။ ဤစီမံကိန်းကို ဆောင်ရွက်သော အဖွဲ့နှင့် မဆွေးနွေးလိုသည့် သုတေသနစီမံကိန်း၏ အပြုအမူနှင့် ပတ်သက်၍ သင်၌ စိုးရိမ်မှုများ သို့မဟုတ် တိုင်ကြားလိုမှုများရှိပါက သုတေသနဆိုင်ရာလူ့ကျင့်ဝတ် မဲလ်ဘုန်းတက္ကသိုလ် VIC 3010 မှ မန်နေဂျာ ကိုဆက်သွယ်သင့်ပါသည်။ ဖုန်း: +61 3 8344 2073 သို့မဟုတ် အီးမေးလ် - HumanEthics-complaints@unimelb.edu.au ကို ဆက်သွယ်ပါ။ တိုင်ကြားချက်များအားလုံးကို လျှို့ဝှက်စွာ ကိုင်တွယ်မည် ဖြစ်သည်။ မည်သည့်စာတွင် မဆို သုတေသနအဖွဲ့အမည် သို့မဟုတ် သုတေသနစီမံကိန်း၏အမည် သို့မဟုတ် ကျင့်ဝတ်ဆိုင်ရာနံပါတ်ကို ရေးပေးပါ။

*ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာကျန်းမာရေးအဖွဲ့ Nossal Institute - လူဦးရေနှင့် ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာကျန်းမာရေး သင်ကြားကျောင်း တက္ကသိုလ်တွင် တည်ရှိသည့် ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာကျန်းမာရေးအဖွဲ့ Nossal Institute (<https://mbspgh.unimelb.edu.au/centres-institutes/nossal-institute-for-global-health/about-us/about-the-nossal-institute>) သည် ဆာ ဂူစတာနော့ရှယ် (Sir Gustav Nossal) ၏ ဆေးဘက်ဆိုင်ရာသုတေသနကို လူတိုင်း၏ ကျန်းမာရေးအတွက် အကျိုးပြုစေခြင်း ဆောင်ရွက်ချက်များအား ဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်သည့် အနေဖြင့် အမည်မှည့်ခေါ်ဆိုခဲ့ခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ဤအဖွဲ့အား ၂၀၀၆ခုနှစ်တွင် နွမ်းပါးနိမ့်ကျသော နေရာများမှ ပြည်သူလူထု၏ ကျန်းမာရေးကို မြှင့်တင်ပေးရန် စတင်တည်ထောင်ခဲ့သည်။ အဆိုပါအဖွဲ့၏ မစ်ရှင်သည် ကျန်းမာရေးစနစ်များ၏ အရည်အသွေး၊ အများပြည်သူလက်လှမ်းမီနိုင်စွမ်းနှင့် အားလုံးပါဝင်နိုင်စွမ်းကို ခေတ်သစ်ကျန်းမာရေးပြဿနာများအား

လက်တွေ့ကျကျသုတေသနပြုခြင်း၊ သင်ယူခြင်းနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဆိုင်ရာတုန့်ပြန်ခြင်းများမှ တစ်ဆင့်
မြင့်တင်ပေးရန် ဖြစ်ပါသည်။